

# Pool Booking Procedure

In accordance with the latest regulations of the Hong Kong Government, the number of people to be allowed must not exceed 50% of the swimming pool's designed capacity to ensure social distancing. The following booking procedure is implemented:

為配合香港特別行政區政府的相關指引，酒店泳池內人數不得超過可容納人數五成以確保賓客有足夠的社交距離，因此本泳池執行以下預約程序：

1. Advance telephone reservation is required  
賓客使用泳池需要通過電話提前預約
2. Advance reservation time : 8:30am – 8:00pm  
(Contact Fitness Centre on extension 27)  
預約時間: 早上8時00分至晚上8時00分  
(請致電內線27與健身中心聯絡)
3. Reservation is on a first-come-first-served basis and is subject to availability  
預約會採取先到先得形式, 額滿即止
4. Reservation only accepts in-house hotel guests  
只接受入住酒店賓客預約
5. Free access for in-house hotel guests  
入住酒店賓客可免費使用泳池
6. The swimming pool is only for registered in-house hotel guests  
泳池只供已登記的酒店賓客使用
7. Each room is allowed to book maximum one timeslot between daily 12 noon and the next day at 11am  
每個房間只可預約一個時段, 預約時段由每天中午12時起至第二天早上11時的其中一個時段
8. After receiving the booking confirmation, the booking confirmation shall not subject to change except session is cancelled due to bad weather. The changes are subject to availability and hotel discretion  
預約確認後, 不接受任何更改, 除非泳池因天氣惡劣而取消, 有關更改需視乎酒店當天之安排情況而定